



## Bestyrelse møde 11-02-2023

### Dagsorden.

1. Gennemgang Regnskab 2022
2. Gennemgang Budget 2023
3. Udvalgs poster er alle på plads.
4. Kontingenter for de enkle afdelinger
5. Æresmedlem + Årets træner
6. Troldecup og velkomstpakker
7. Ungdoms klub i cafeteria, kontingent eller ?
8. Bordet rundt.
9. evt.

HUSK tilmelding til Peter Jensen inden fredag den 3/2 om antal til Nytårs kur



referat:

ad 1)

Anette: der mgl. bogføring fra juletræsfesten. Det kommer på plads inden generalforsamling. Enighed om, at der reguleres i regnskabet i forholdt til foreningens ovf. til Hallen. I øvrigt er der ingen bemærkninger til regnskabet.

Snak om multikontingent også omfatter motionscentret. Trine undersøger.

Snak om den store post i Hallens regnskab, der er rengøring. I 2023 er timerne blevet nedsat. Desuden vasker rengøringspersonalet ikke tøj. Det skal forældrene gøre på skift.

ad 2)

Trine oplyste, at der er kommet mange nye medlemmer i motionscentret. I øvrigt godkendelse af budget.

ad 3)

Snak om, hvem der er på valg i 2023. Vi mangler en næstformandspost, idet Helle har valgt at stoppe. Andreas vil gerne være "alm" udvalgsmedlem. Andres undersøger, om han an bytte med en anden i udvalget. Alt ok i gymnastikudvalget. Camilla fortsætter som formand i håndboldudvalget. Jan fortsætter i ketcher udvalget. Trine fortsætter som formand i motionsudvalget. I sponsorudvalget mangler tre medlemmer. Peter drøfter det ved næste udvalgs møde.

ad 4)

Der er ryddet op i de "special-kontingenter", der har været. Ny afdeling: seniorhold.

ad 5)

Jesper Mørkholt bliver æresmedlem. Lone sørger for gave, der gives til Lederfesten.

Ad 6)

Der afholdes ikke Troldecup i 2023, men der laves arrangement ved Festugen lig 2022. Martin Halle arbejder på det sammen med Paw.

Velkomstpakkerne uddeles derfor til Familieidræt d. 25. marts 2023. Det drejer sig om de børn, der er født 2014-2015.

Jan sørger for uddeling og skal derfor have oplysning om, hvem der skal have.

Lone sørger for Spar Nord Sportstasker og skal have besked om antal hurtigst muligt.

ad 7)

Der er blevet spurgt efter, om det er muligt at holde Ungdomsklub i hallen/cafeteriet. Camilla er med som er del af klub-personalet i form af kontakt til bestyrelsen. Enighed om, at det kræver medlemskab af foreningen af hensyn til forsikring. Kontingent kr. 100 for en sæson. Der er plads tirsdag og onsdag. Camilla vender tilbage.

ad 8 / ad 9)

Jan: Der er fire skabe, hvor der nu er hængelås på. Koden er 892. Der har været problemer med "rod" i rekvisitterne efter at skolen har besøgt hallen.

Peter J : der har tidl. været lidt problemer med, at ikke alt er på plads, når det er unge mennesker, der afholder stævne. Enighed om, at det er klubformandens ansvar, at der bliver bestilt åbning af cafeteriet mv.



Trine: der bliver spinning igen. I øvrigt god tilslutning af medlemmer i motionscentret. Der har været åben hus arrangement i forbindelse med præsentation af de nye maskiner. Måske kommer der nyt åbent hus. Der var rigtig mange forbi. Snak i øvrigt om kursus til nye instruktører. Vi kan få refusion fra kommunen til disse kurser. Trine oplyste at der arbejdes på cross fit til foråret.

Andreas: Døren til boldrummet kan ikke låses. Peter G tager sig af.

Anette:

Snak om at nogle af foreningens penge nu kan placeres på Højrentekonto. Lone sørger for, at kr. 400.000 bliver placeret. Afventer dog om renterne stiger igen her i feb. Vender tilbage.

Peter G: Generalforsamling d. 28. Feb. Michael Hermansen bliver ordstyrer. Der er to æresmedlemmer, der bliver rund i år.

Vi mødes kl. 18 for at gøre klar. Birgitte handler ind.

Polle bliver 80 år. Helle sørger for gave. Mette Nielsen bliver 70 13. Sept. Lone sørger for gave til Mette.

Anette sørger for kort til konfirmanderne d. 5. Maj.

Der har været klage fra naboer over, at den nye måltavle lyser for meget op. Den kan dog slukkes med en smartphone. Træner skal sørge for.

De skal indhentes nye børneattester. Lone skal have besked om, hvem der skal skrive under på, vi må indhente.

Der skal skiftes lamper ud i omklædningsrum. Vi søger Norlys om hjælp til dette.

Der mangler bandereklamer på Sparekassen Danmark og Gjølv VVS udenfor på Stadion. Sponsorerne skal selv sørge for nye. Peter J sørger for.

Snak om, hvilke sponsorer, der endnu ikke har betalt. Peter J følger op.

Snak om tøjbestilling hos Sportmaster. Fremover kun bestilling en gang pr kvartal. Peter J tager kontakt til Sportmaster, hvordan vi bedst gør.

Lederfest d. 15. April kl 18. Anette skal have besked om, hvem der skal have gavekort. Udvalgene sender liste til Helle, hvem der skal inviteres. Helle bestiller mad og Peter G sørger for drikkevarer. Trine, Camilla, Birgitte og Helle dækker bord. Peter, Lone og Martin rydder op næste dag.

Helle: Jesper Mørkholt vil gerne have tid i den lille hal til bevægelse/legebold. Enighed om, at første prøveperiode er gratis. Hold oprettes derfor til kr. 0,- Ved at alle bliver oprettet i Conventus, bliver det nemmere at kommunikere.

Birgitte: Forslag om at vi flytter førstehjælpskassen til tidtagerboksen. Peter G Beder seniorholdet om at lave en kasse, der kan være i.

Camilla: Der er meget rod i omklædningsrummet efter fodboldtræning. Beder formændene for udvalgene om at påpege, at der skal ryddes op.

Der er 14 børn, der kommer til MGP-fest på lørdag.

og... stor ros til Bitten.!!

Martin: samme aktivitetsniveau.